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Verslag 15 juni 2023 
Aanwezig: alleen bij punt 1 Mirjam Karsten (aftredend voorzitter), Dymph Smeele, Jannie Storm, Arie 
Kuperus, Tjipke van der Plaats (vice voorzitter), Piet Boelsma, Lisette van Genderen, Hans Bax, Jeanet 
Moerings (verslag)  
Afwezig: Ellen Molenaar, Ton Sins. 
 

1.  Vertrek Mirjam 
Tjipke opent de vergadering. We nemen afscheid van Mirjam. 
Vaststellen van de agenda: wat heeft prioriteit? 
Punt 5 evaluatie wijkgericht werken verplaatsen naar later. 
Punt 4 stavaza integraal beleidsplan heeft prioriteit en punt 6 werkgroep wonen advies. 

2.  Vervanging en opvolging voorzitter 
Er zijn 2 kandidaten uit het netwerk. Maandag 19 juni zijn de gesprekken met de 
kandidaten door de sollicitatiecommissie Tjipke, Dymph, Arie. 
Wat we belangrijk vinden is 6 juni besproken. Dit neemt de commissie mee. 
Belangrijke les uit vorige keer: alleen iemand kiezen waar we echt achter staan, bij twijfel 
niet doen omdat we persé een voorzitter willen. Waarschijnlijk zijn ze beiden op inhoud 
goed toegerust, het zal dus meer van andere zaken afhangen. 
Belangrijk is wat wij van de voorzitter verwachten: 

• Visie op sociaal domein en waar hij/zij naartoe wil met de adviesraad en de leden 
daarin meeneemt. 

• Belangrijk dat alle leden van de raad tot hun recht komen onder deze nieuwe 
voorzitter. Het beste uit de leden halen en energie geven.  

• Verbindende, gemotiveerde en betrokken persoonlijkheid.  

• De adviesraad goed naar buiten kunnen vertegenwoordigen. 

• Balans tussen luis in de pels en de rust bewaren.  

• Schakelen in rollen, rol van de voorzitter kunnen pakken en hierop aanspreekbaar 
kunnen zijn. 

• Iemand die het vertrouwen heeft / kan krijgen van de gemeente. 
Met beide passende kandidaten een tweede gesprek voeren door Tjipke, Jannie, Piet 
Vrijdag 23 juni als de kandidaten dan kunnen (reserve Lisette en Hans). Daarna besluit. 

3.  Verslag 13 april:  
Punt 1 aanvullen: Dymph: voor fraudemeldingen zouden we een standaard flyertje of 
mailtje opstellen. Lisette: we zouden een heel pakket van hen krijgen 
Nav punt 1: fraude meldingen is een drempel klachten 
Verslag wordt daarmee vastgesteld 
Huishoudelijk reglement wordt vastgesteld: Actie op website plaatsen. 

4.  Stand van zaken integraal beleidsplan/verordening 
Proces integraal beleid en verordening 

14-3-2023 startnotitie 
11-5-2023 bijeenkomsten partners 
Juni: gesprekken adviesraad, jongeren, ouderen, mantelzorgers 
November: integrale visie 
2024: integrale verordening 

Over herijking Wmo verordening: stukken die 14 juni gemaild zijn door Kirsten; vrijdag 16 
juni gesprek Jannie, Arie, Tjipke. Wat is doel en status van het gesprek 16 juni? 

https://adviesraadwmojeugddordrecht.nl/wp-content/uploads/2023/02/Reactie-uitgangspunten-integraal-beleidsplan-en-verordening.pdf
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We kunnen op basis van de stukken nu en het tijdspad niet een (officieel) advies 
uitbrengen. Aandachtspunt is dat een gesprek met de Adviesraad niets zegt over de 
mening van de Adviesraad op inhoud. In het stuk staat: “de adviesraad heeft meegedacht 
voor het Dordrecht perspectief op 16 juni”. 
De Adviesraad kan zeker niet vóór 1 juli een advies uitbrengen. 
Leden zijn kritisch op diverse punten: vervoer naar dagbesteding (alleen dichtbij), eigen 
bijdragen, oppas+ voor ouders van zorg intensieve kinderen; op zichzelf positief maar 
alleen boven “normale” oppas klopt niet. 
Algemeen erg gedreven vanuit financiële argumenten, niet vanuit visie. 
Het advies moet dus erg concreet zijn. 
 
Proces: 

➢ collegebehandeling staat gepland voor 3 juli 
 

Beeldvormend 
indien nodig 

Oordeels 
vormend 

Besluitvormend Ingangsdatum 

29 augustus 12 september 19 september 1 oktober 

5.  Evaluatie wijkgericht werken:  
Verplaatsen naar ? als nieuwe voorzitter er is.  
Elke wijk bereid dit zelf voor. 
Aan de hand van de vragen: Hoe zijn de groepen te werk gegaan? Wat heb je aan signalen 
opgehaald? Wat levert het wijkgericht werken op? Hoe verder? 

6.   Voortgang/ter bespreking alleen besproken Advies Eigen bijdrage MO. 
Advies Eigen Bijdrage MO, concept opgesteld door Arie. 

- Innen eigen bijdrage door Leger de Heils; LdH wil het zelf niet, omdat het hun rol 
vertroebeld. Adviesraad adviseert niet over de wijze van uitvoering van de 
regeling. Alleen over de uitgangspunten waaronder;  

- Dat het niet ten koste mag gaan van de opvang. 
- Eerlijker zou zijn een inkomens afhankelijke bijdrage. 
- Doorstroming is belangrijk om de opvang toegankelijk te houden voor hen die het 

nodig hebben. 
- Belangrijk is ook dat gemonitord wordt of het innen van de eigen bijdrage de 

doorstroming echt bevordert. 
Afspraak: 
Arie maakt een concept advies, stuurt dit door naar alle leden.  
Na reacties advies definitief opmaken. 

• (Toekomst van de) Regionale Adviesraad: verslag van 15 mei 

• Werkgroep Wonen: verslag van 13 april, en aanvraag advies eigen bijdrage MO 

• Werkgroep Wmo: verslag van ? 

• Werkgroep Inclusief Dordrecht: verslag van 1 mei  

• Werkgroep jeugd/Jongerennetwerk: verslag 24 april + 5 juni 

• Werkgroep communicatie: Foto’s leden op de website (proces) welke plaatsen? 
social media posts hoe gaat dit? 

• Overleg ouderenbonden: verslag 1 juni 

• Terugblik op bijeenkomsten:  Regio bijeenkomst IZA 1 en 5 juni 

• Stand van zaken opdracht HBO Drechtsteden: toelichting Jannie/Dymph 

7.  Volgende vergadering  
7 september 2023 van 15.00-17.00 uur. 
Locatie: Zaal Juno in Sterrenburg. Agendapunten/thema? 

 


